

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT4632500

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER	
EFFECTIVE DATE:	07/01/2017	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	AIRBUS GROUP SAS	07/01/2017
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	AIRBUS	
Street Address:	2 ROND POINT ÉMILE DEWOITINE	
City:	BLAGNAC	
State/Country:	FRANCE	
Postal Code:	31700	
PROPERTY NUMBERS Total: 1		
	Property Type	Number
	Application Number:	15051374
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(888)415-3481	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	888-413-7917	
Email:	docket@imiplaw.com	
Correspondent Name:	C. ANDREW IM, IM IP LAW	
Address Line 1:	2146 ORCHARD MIST ST	
Address Line 4:	LAS VEGAS, NEVADA 89135	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	IPSIDE505US	
NAME OF SUBMITTER:	C. ANDREW IM	
SIGNATURE:	/C. ANDREW IM/	
DATE SIGNED:	10/09/2017	
Total Attachments: 9		
source=MERGER#page1.tif		
source=MERGER#page2.tif		
source=MERGER#page3.tif		
source=MERGER#page4.tif		
source=MERGER#page5.tif		

source=MERGER#page6.tif

source=MERGER#page7.tif

source=MERGER#page8.tif

source=MERGER#page9.tif

**English Machine Translation
of the Attached Document**

Registry of the Commercial Court of Toulouse

Place de la Bourse
BP 7016
31068 TOULOUSE Cedex 7

N ° 2001B01610

Kbis Extract**EXCERPT FROM MAIN REGISTRATION OF TRADE AND COMPANIES**

updated to July 4, 2017

IDENTIFICATION OF THE LEGAL PERSON

<i>Registration at RCS, number</i>	383 474 814 RCS Toulouse
<i>Date of registration</i>	August 03, 2011
<i>Denomination or company name</i>	AIRBUS
<i>Legal form</i>	Joint stock company
<i>Share capital</i>	3 226 781,00 Euros
<i>Address of headquarters</i>	2 Rond Point Émile Dewoitine, 31700 Blagnac
<i>Main activities</i>	The purpose of the Company is in France, in the Overseas Departments and Territories, in any foreign country: (A) Direct or indirect ownership of the capital of one or more companies or any other legal entities, French or activity-related activities, as well as the majority or minority interests in such companies or entities, by any means and in particular by acquisition or subscription capital of existing companies or to be constituted, by contributions in cash or in kind, and the management of these participations by way of purchase, subscription, sale or exchange of shares, shares, bonds or more generally all securities of any kind in such companies or entities; (B) Research, design, drawing, development, certification, engineering, procurement, manufacturing, assembly, testing, flight testing, customer specification, sales, marketing, financing, leasing or leasing, after-sales services, supply of spare parts and all other ancillary services relating to: (I) Civil Aircraft: fixed-wing civilian aircraft (the "Aircraft Civilian"); and civil aircraft derivatives for civilian applications; (II) military transport aircraft, military supply airplanes and other military applications: derivatives of civil aircraft constituting platforms for military applications (green aircraft only) including all modifications relating to aircraft which only the manufacturer of the cell is able to perform (green aircraft only); military transport aircraft (including the A400M) and aircraft military tankers. (C) The design or manufacture, as subcontractor, of all components, sub-assemblies or subassemblies for aircraft; (D) the management of the assets of which the company is responsible; (E) The marketing of second-hand equipment in addition to other activities of the Company; (F) sales financing and related activities the financing of the company in addition to the activity; (G) Execution of its legal and regulatory obligations relating to Ancient Aircraft and all ancillary services in connection with such obligations; (H) The conduct and development of the activity (and activity only) in compliance with or in accordance with the principles established by the Business Plan, the Budget and the Constitutive Rules of the Airbus Group; and more generally I) All commercial, industrial, real estate, movable transactions and directly or indirectly related to the Business. provision of all services relating to shared services at EADS Group and the Airbus Group.
<i>Duration of the legal person</i>	Until August 3, 2100
<i>Date of end of the financial year</i>	December 31st

MANAGEMENT, DIRECTION, ADMINISTRATION, CONTROL, ASSOCIATES OR MEMBERS***President***

<i>Family name, first names</i>	ENDERS, Thomas
<i>Date and place of birth</i>	On December 12, 1958 in Neuschlade (Germany)
<i>Nationality</i>	German
<i>Home</i>	83681 Tegernsee Postfach 1103 (Germany)

General manager

<i>Family name, first names</i>	BREGIER, Fabrice
<i>Date and place of birth</i>	On July 16, 961 in Dijon (21)

Registry of the Commercial Court of Toulouse

Place de la Bourse
BP 7016
31068 TOULOUSE Cedex 7

N ° 2001B01610

Nationality French
Home 8 Chemin de Ramounelle, 31180 Rouffiac-Tolosan

General manager

Family name, first names HARRISON, John
Date and place of birth On July 12, 1967 in Maidstone (United Kingdom)
Nationality British
Home 10 Rue Perrée, 75003 Paris

General manager

Family name, first names WILHELM, Harald
Date and place of birth On April 23, 1966 in Munich (Germany)
Nationality German
Home Saint Jean 494 Chemin des Mourlanes, 31330 Merville

General manager

Family name, first names BARIL, Thierry
Date and place of birth On February 19, 1965 in Suresnes (92)
Nationality French
Home 674 Chemin de Fourches, 13100 Le Tholonet

Statutory auditor

Denomination ERNST & YOUNG AND OTHERS
Legal form Joint stock company
Address 41 Rue YBRY - NEUILLY SUR SEINE, 92576 Neuilly sur Seine Cedex
Registration at RCS, number 438 476 913 RCS Nanterre

Supply external auditor

Denomination AUDITEX
Legal form Société anonyme with a board of directors
Address 11 DE L'ARCHE, TOWER ERNST & YOUNG, 92037 Paris la Defense Cedex
Registration at RCS, number 377 652 938 RCS Nanterre

Statutory auditor

Denomination KPMG AUDIT ID
Address 3 Cours du Triangle-Immeuble le Palatin Paris la Defense, 92939 Nanterre
Registration at RCS, number 512 802 489 RCS Nanterre

Supply external auditor

Denomination KPMG AUDIT IS
Address 3 Cours du Triangle-Immeuble le Palatin Paris la Defense, 92939 Nanterre
Registration at RCS, number 512 802 653 RCS Nanterre

COMPANY RESULTING FROM A MERGER OR SHAREHOLDER

- Mention no. F10/013235 of May 5, 2010 Merger: companies participating in the transaction:

EADS Airbus Holding SAS 37 Boulevard de Montmorency 75016 PARIS
RCS GTC Paris
with effective date to December 7, 2009 RCS PARIS 492 106 323 with
retroactive effect at the accounting and tax level on January 1, 2009.

During the transaction, the capital of the absorbing company (Airbus sas)
was increased by € 540,875 through the creation of 540,875 shares new.
The capital has been increased to 3,245,250 euros. Immediately thereafter,
and always in the course of the transaction these new shares have been
canceled and the capital of the absorbing company has been reduced

Registry of the Commercial Court of Toulouse

Place de la Bourse
BP 7016
31068 TOULOUSE Cedex 7

N ° 2001B01610

correspondingly to down to its initial amount of € 2,704,375.

- Mention no F17/018725 of July 3, 2017

Merger: companies participating in the transaction:

Airbus Group SAS 2 Rond Point Émile Dewoitine 31700 BLAGNAC,
341 535 094 RCS GTC Toulouse, transferring company

with effective date to July 1, 2017

INFORMATION CONCERNING THE ACTIVITY AND THE MAIN ESTABLISHMENT

establishment address

2 Rond Point Émile Dewoitine 31700 Blagnac

Activity(ies)

The purpose of the Company is in France, in the Overseas Departments and Territories, in any foreign country: (A) Direct or indirect ownership of the capital of one or more companies or any other legal entities, French or activity-related activities, as well as the majority or minority interests in such companies or entities, by any means and in particular by acquisition or subscription capital of existing companies or to be constituted, by contributions in cash or in kind, and the management of these participations by way of purchase, subscription, sale or exchange of shares, bonds or more generally all securities of any kind in such companies or entities; (B) Research, design, drawing, development, certification, engineering, procurement, manufacturing, assembly, testing, flight testing, customer specification, sales, marketing, financing, leasing or leasing, after-sales services, supply of spare parts and all other ancillary services relating to: (I) Civil aircraft: Fixed-wing civilian aircraft (the "Aircraft Civilian"); and civil aircraft derivatives for civilian applications; (II) military transport aircraft, military supply airplanes and other military applications: derivatives of civil aircraft constituting platforms for military applications (green aircraft only) including all modifications relating to aircraft which only the manufacturer of the cell is able to perform (green aircraft only); military transport aircraft (including the A400M) and aircraft military tankers. (C) The design or manufacture, as subcontractor, of all components, sub-assemblies or subassemblies for aircraft; (D) the management of the assets of which the company is responsible; (E) The marketing of second-hand equipment in addition to other activities of the Company; (F) sales financing and related activities the financing of the company in addition to the activity; (G) Execution of its legal and regulatory obligations relating to Ancient Aircraft and all ancillary services in connection with such obligations; (H) The conduct and development of the activity (and activity only) in compliance with or in accordance with the principles established by the Business Plan, the Budget and the Constitutive Rules of the Airbus Group; and more generally I) All commercial, industrial, real estate, movable transactions and directly or indirectly related to the Business. provision of all services relating to shared services at EADS Group and the Airbus Group.

Start date of activity

October 18, 1991

Origin of the funds or the activity

Merger contribution

Operating mode

Direct operation

INFORMATION RELATING TO OTHER INSTITUTIONS

establishment address

5 Rue Gabriel Clerc, 31700 Blagnac

Activity(ies)

-

Start date of activity

January 1, 2002

establishment address

Route de Bayonne, 31300 Toulouse

Activity(ies)

-

Start date of activity

January 1, 2002

establishment address
Activity(ies)

Rue Gabriel Clerc, 31700 Blagnac
-

Registry of the Commercial Court of Toulouse

Place de la Bourse
BP 7016
31068 TOULOUSE Cedex 7

N ° 2001B01610

Start date of activity January 1, 2002

establishment address 17 Avenue Didier Daurat, 31700 Blagnac

Name AIRBUS

Activity (ies) Aerospace.

Start date of activity 0 January 7, 2008

Origin of the funds or the activity Creation

Operating mode Direct operation

establishment address

Activity(ies)

1 Rond Point Maurice Bellonte, 31700 Blagnac

The purpose of the Company is in France, in the Overseas Departments and Territories, in any foreign country: (A) Direct or indirect ownership of the capital of one or more companies or any other legal entities, French or activity-related activities, as well as the majority or minority interests in such companies or entities, by any means and in particular by acquisition or subscription capital of existing companies or to be constituted, by contributions in cash or in kind, and the management of these participations by way of purchase, subscription, sale or exchange of shares, shares, bonds or more generally all securities of any kind in such companies or entities; (B) Research, design, drawing, development, certification, engineering, procurement, manufacturing, assembly, testing, flight testing, customer specification, sales, marketing, financing, leasing or leasing, after-sales services, supply of spare parts and all other ancillary services relating to: (I) Civil aircraft: Fixed-wing civilian aircraft (the "Aircraft Civilian"); and civil aircraft derivatives for civilian applications; (II) military transport aircraft, military supply airplanes and other military applications: derivatives of civil aircraft constituting platforms for military applications (green aircraft only) including all modifications relating to aircraft which only the manufacturer of the cell is able to perform (green aircraft only); military transport aircraft (including the A400M) and aircraft military tankers. (C) The design or manufacture, as subcontractor, of all components, sub-assemblies or subassemblies for aircraft; (D) the management of the assets of which the company is responsible; (E) The marketing of second-hand equipment in addition to other activities of the Company; (F) sales financing and related activities the financing of the company in addition to the activity; (G) Execution of its legal and regulatory obligations relating to Ancient Aircraft and all ancillary services in connection with such obligations; (H) The conduct and development of the activity (and activity only) in compliance with or in accordance with the principles established by the Business Plan, the Budget and the Constitutive Rules of the Airbus Group; and more generally I) All commercial, industrial, real estate, movable transactions and directly or indirectly related to the Business. provision of all services relating to shared services at EADS Group and the Airbus Group.

Start date of activity

October 18, 1991

Origin of the funds or the activity

Creation

Operating mode

Direct operation

The Registrar

<<Seal>>

END OF THE EXTRACT

Extrait Kbis

EXTRAIT D'IMMATRICULATION PRINCIPALE AU REGISTRE DU COMMERCE ET DES SOCIETES
à jour au 4 juillet 2017

IDENTIFICATION DE LA PERSONNE MORALE

<i>Immatriculation au RCS, numéro</i>	383 474 814 R.C.S. Toulouse
<i>Date d'immatriculation</i>	03/08/2001
<i>Dénomination ou raison sociale</i>	AIRBUS
<i>Forme juridique</i>	Société par actions simplifiée
<i>Capital social</i>	3 226 781,00 Euros
<i>Adresse du siège</i>	2 Rond Point Émile Dewoitine 31700 Blagnac
<i>Activités principales</i>	La Société a pour objet, en France, dans les départements et territoires d'outre-mer et dans tout pays étranger : A) La détention directe ou indirecte du capital d'une ou plusieurs sociétés ou de toutes autres entités juridiques, françaises ou étrangères, exerçant une activité se rattachant à l'activité, ainsi que la prise de participations majoritaires ou minoritaires dans lesdites sociétés ou entités, par tous moyens et notamment par acquisition ou souscription au capital de sociétés existantes ou à constituer, par apports en numéraire ou en nature, et la gestion de ces participations par voie d'achat, souscription, vente ou échange d'actions, parts sociales, obligations ou plus généralement toutes valeurs mobilières de toutes natures dans lesdites sociétés ou entités ; B) La recherche, la conception, le dessin, le développement, la certification, l'ingénierie, l'approvisionnement, la fabrication, l'assemblage, les essais, les essais en vol, la mise à spécification-client, la vente, la commercialisation, le financement, la location simple ou en crédit-bail, les services après-vente, la fourniture de pièces de rechange et tous autres services auxiliaires relatifs : I) aux Avions Civils : les avions de transport civil à voilures fixes (les "Avions Civils) ; et les dérivés des Avions Civils pour des applications civiles ; II) aux avions de transport militaire, aux avions ravitailleurs militaires et aux autres applications militaires : les dérivés des Avions Civils constituant des plates-formes pour les applications militaires (avions verts seulement) en ce inclus toutes les modifications afférentes aux avions que seul le fabricant de la cellule est en mesure d'effectuer (avions verts seulement) ; les avions de transport militaire (en ce inclus l'A400M) et les avions ravitailleurs militaires. C) La conception ou la fabrication, en qualité de sous-traitant, de tous composants, sous-assemblages ou sous-ensembles pour aéronefs ; D) La gestion des actifs dont la société est responsable ; E) La commercialisation des appareils d'occasion accessoirement aux autres activités de la Société ; F) le financement des ventes et les activités liées au financement de la société accessoirement à l'activité ; G) L'exécution de ses obligations légales et réglementaires relatives aux Avions Anciens et tous services auxiliaires en relation avec lesdites obligations ; H) La conduite et le développement de l'activité (et l'activité seulement) en conformité avec ou selon les principes établis par le Business Plan, le Budget et les Règles Constitutives du Groupe Airbus ; et plus généralement I) Toutes opérations commerciales, industrielles, immobilières, mobilières et financières se rattachant directement ou indirectement à l'Activité.J) La fourniture de tous services relatifs aux services partagés (shared services) au bénéfice de toute entité du Groupe EADS et du Groupe Airbus.
<i>Durée de la personne morale</i>	Jusqu'au 03/08/2100
<i>Date de clôture de l'exercice social</i>	31 décembre

GESTION, DIRECTION, ADMINISTRATION, CONTROLE, ASSOCIES OU MEMBRES

Président

<i>Nom, prénoms</i>	ENDERS Thomas
<i>Date et lieu de naissance</i>	Le 21/12/1958 à Neuschlade (Allemagne)
<i>Nationalité</i>	Allemande
<i>Domicile personnel</i>	83681 Tegernsee Postfach 1103 (Allemagne)

Directeur général

<i>Nom, prénoms</i>	BREGIER Fabrice
<i>Date et lieu de naissance</i>	Le 16/07/1961 à Dijon (21)

Greffé du Tribunal de Commerce de Toulouse

Place de la Bourse
BP 7016
31068 TOULOUSE Cedex 7

N° de gestion 2001B01610

Nationalité Française
Domicile personnel 8 Chemin de Ramounelle 31180 Rouffiac-Tolosan

Directeur général

Nom, prénoms HARRISON John
Date et lieu de naissance Le 12/07/1967 à Maidstone (Royaume-Uni)
Nationalité Britannique
Domicile personnel 10 Rue Perrée 75003 Paris

Directeur général

Nom, prénoms WILHELM Harald
Date et lieu de naissance Le 23/04/1966 à Munich (Allemagne)
Nationalité Allemande
Domicile personnel Saint Jean 494 Chemin des Mourlanes 31330 Merville

Directeur général

Nom, prénoms BARIL Thierry
Date et lieu de naissance Le 19/02/1965 à Suresnes (92)
Nationalité Française
Domicile personnel 674 Chemin de Fourches 13100 Le Tholonet

Commissaire aux comptes titulaire

Dénomination ERNST & YOUNG ET AUTRES
Forme juridique Société par actions simplifiée
Adresse 41 Rue YBRY - NEUILLY SUR SEINE 92576 Neuilly sur Seine Cedex
Immatriculation au RCS, numéro 438 476 913 RCS Nanterre

Commissaire aux comptes suppléant

Dénomination AUDITEX
Forme juridique Société anonyme à conseil d'administration
Adresse 11 DE L'ARCHE, TOUR ERNST & YOUNG 92037 Paris la Defense Cédex
Immatriculation au RCS, numéro 377 652 938 RCS Nanterre

Commissaire aux comptes titulaire

Dénomination KPMG AUDIT ID
Adresse 3 Cours du Triangle, Immeuble le Palatin Paris la Defense 92939 Nanterre
Immatriculation au RCS, numéro 512 802 489 RCS Nanterre

Commissaire aux comptes suppléant

Dénomination KPMG AUDIT IS
Adresse 3 Cours du Triangle-Immeuble le Palatin Paris la Defense 92939 Nanterre
Immatriculation au RCS, numéro 512 802 653 RCS Nanterre

SOCIETE RESULTANT D'UNE FUSION OU D'UNE SCISSION

- Mention n° F10/013235 du 26/05/2010

Fusion : sociétés ayant participé à l'opération :
EADS Airbus Holding SAS 37 Boulevard de Montmorency 75016 PARIS
RCS GTC Paris
avec date d'effet au 07/12/2009 RCS PARIS 492 106 323 avec effet rétroactif
au plan comptable et fiscal au 01.01.2009.
Au cours de l'opération le capital de la société absorbante (Airbus sas) a été
augmenté d'un montant de 540 875 euros par création de 540 875 actions
nouvelles. Le capital a été porté à 3 245 250 euros. Immédiatement après, et
toujours au cours de l'opération ces actions nouvelles ont été annulées et le

capital social de la société absorbante a été réduit corrélativement pour être ramené à son montant initial soit 2 704 375 euros.

- Mention n° F17/018725 du 03/07/2017

Fusion : sociétés ayant participé à l'opération :

Airbus Group SAS 2 Rond Point Émile Dewoitine 31700 BLAGNAC, 341 535 094 RCS GTC Toulouse, société apporteuse
avec date d'effet au 01/07/2017

RENSEIGNEMENTS RELATIFS A L'ACTIVITE ET A L'ETABLISSEMENT PRINCIPAL

Adresse de l'établissement

2 Rond Point Émile Dewoitine 31700 Blagnac

Activité(s) exercée(s)

La Société a pour objet, en France, dans les départements et territoires d'outre-mer et dans tout pays étranger : A) La détention directe ou indirecte du capital d'une ou plusieurs sociétés ou de toutes autres entités juridiques, françaises ou étrangères, exerçant une activité se rattachant à l'activité, ainsi que la prise de participations majoritaires ou minoritaires dans lesdites sociétés ou entités, par tous moyens et notamment par acquisition ou souscription au capital de sociétés existantes ou à constituer, par apports en numéraire ou en nature, et la gestion de ces participations par voie d'achat, souscription, vente ou échange d'actions, parts sociales, obligations ou plus généralement toutes valeurs mobilières de toutes natures dans lesdites sociétés ou entités ; B) La recherche, la conception, le dessin, le développement, la certification, l'ingénierie, l'approvisionnement, la fabrication, l'assemblage, les essais, les vols en vol, la mise à spécification-client, la vente, la commercialisation, le financement, la location simple ou en crédit-bail, les services après-vente, la fourniture de pièces de rechange et tous autres services auxiliaires relatifs : I) aux Avions Civils : les avions de transport civil à voilures fixes (les "Avions Civils") ; et les dérivés des Avions Civils pour des applications civiles ; II) aux avions de transport militaire, aux avions ravitailleurs militaires et aux autres applications militaires : les dérivés des Avions Civils constituant des plates-formes pour les applications militaires (avions verts seulement) en ce inclus toutes les modifications afférentes aux avions que seul le fabricant de la cellule est en mesure d'effectuer (avions verts seulement) ; les avions de transport militaire (en ce inclus l'A400M) et les avions ravitailleurs militaires. C) La conception ou la fabrication, en qualité de sous-traitant, de tous composants, sous-assemblages ou sous-ensembles pour aéronefs ; D) La gestion des actifs dont la société est responsable ; E) La commercialisation des appareils d'occasion accessoirement aux autres activités de la Société ; F) le financement des ventes et les activités liées au financement de la société accessoirement à l'activité ; G) L'exécution de ses obligations légales et réglementaires relatives aux Avions Anciens et tous services auxiliaires en relation avec lesdites obligations ; H) La conduite et le développement de l'activité (et l'activité seulement) en conformité avec ou selon les principes établis par le Business Plan, le Budget et les Règles Constitutives du Groupe Airbus ; et plus généralement I) Toutes opérations commerciales, industrielles, immobilières, mobilières et financières se rattachant directement ou indirectement à l'Activité.J) La fourniture de tous services relatifs aux services partagés (shared services) au bénéfice de toute entité du Groupe EADS et du Groupe Airbus.

Date de commencement d'activité

18/10/1991

Origine du fonds ou de l'activité

Apport fusion

Mode d'exploitation

Exploitation directe

RENSEIGNEMENTS RELATIFS AUX AUTRES ETABLISSEMENTS DANS LE RESSORT

Adresse de l'établissement

5 Rue Gabriel Clerc 31700 Blagnac

Activité(s) exercée(s)

-

Date de commencement d'activité

01/01/2002

Adresse de l'établissement

Route de Bayonne 31300 Toulouse

Activité(s) exercée(s)

-

Date de commencement d'activité

01/01/2002

Adresse de l'établissement

Rue Gabriel Clerc 31700 Blagnac

Activité(s) exercée(s)

-

Greffes du Tribunal de Commerce de Toulouse

Place de la Bourse
BP 7016
31068 TOULOUSE Cedex 7

N° de gestion 2001B01610

Date de commencement d'activité 01/01/2002

Adresse de l'établissement 17 Avenue Didier Daurat 31700 Blagnac*Enseigne* AIRBUS*Activité(s) exercée(s)* Aéronautique.*Date de commencement d'activité* 07/01/2008*Origine du fonds ou de l'activité* Création*Mode d'exploitation* Exploitation directe

Adresse de l'établissement 1 Rond Point Maurice Bellonte 31700 Blagnac

Activité(s) exercée(s) La Société a pour objet, en France, dans les départements et territoires d'outre-mer et dans tout pays étranger : A) La détention directe ou indirecte du capital d'une ou plusieurs sociétés ou de toutes autres entités juridiques, françaises ou étrangères, exerçant une activité se rattachant à l'activité, ainsi que la prise de participations majoritaires ou minoritaires dans lesdites sociétés ou entités, par tous moyens et notamment par acquisition ou souscription au capital de sociétés existantes ou à constituer, par apports en numéraire ou en nature, et la gestion de ces participations par voie d'achat, souscription, vente ou échange d'actions, parts sociales, obligations ou plus généralement toutes valeurs mobilières de toutes natures dans lesdites sociétés ou entités ; B) La recherche, la conception, le dessin, le développement, la certification, l'ingénierie, l'approvisionnement, la fabrication, l'assemblage, les essais, les essais en vol, la mise à spécification-client, la vente, la commercialisation, le financement, la location simple ou en crédit-bail, les services après-vente, la fourniture de pièces de rechange et tous autres services auxiliaires relatifs : I) aux Avions Civils : les avions de transport civil à voilures fixes (les "Avions Civils") ; et les dérivés des Avions Civils pour des applications civiles ; II) aux avions de transport militaire, aux avions ravitailleurs militaires et aux autres applications militaires : les dérivés des Avions Civils constituant des plates-formes pour les applications militaires (avions verts seulement) en ce inclus toutes les modifications afférentes aux avions que seul le fabricant de la cellule est en mesure d'effectuer (avions verts seulement) ; les avions de transport militaire (en ce inclus l'A400M) et les avions ravitailleurs militaires. C) La conception ou la fabrication, en qualité de sous-traitant, de tous composants, sous-assemblages ou sous-ensembles pour aéronefs ; D) La gestion des actifs dont la société est responsable ; E) La commercialisation des appareils d'occasion accessoirement aux autres activités de la Société ; F) le financement des ventes et les activités liées au financement de la société accessoirement à l'activité ; G) L'exécution de ses obligations légales et réglementaires relatives aux Avions Anciens et tous services auxiliaires en relation avec lesdites obligations ; H) La conduite et le développement de l'activité (et l'activité seulement) en conformité avec ou selon les principes établis par le Business Plan, le Budget et les Règles Constitutives du Groupe Airbus ; et plus généralement I) Toutes opérations commerciales, industrielles, immobilières, mobilières et financières se rattachant directement ou indirectement à l'Activité.J) La fourniture de tous services relatifs aux services partagés (shared services) au bénéfice de toute entité du Groupe EADS et du Groupe Airbus.

Date de commencement d'activité 18/10/1991*Origine du fonds ou de l'activité* Création*Mode d'exploitation* Exploitation directe

Le Greffier



FIN DE L'EXTRAIT